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Uprzejmie powiadomiam, 2e coraz czqSciej i na ka2dym spotkoniu z

mieszkoricomi poruszojq oni temot - problematykq uwzglednienio - ujqcia w
przyszlorocznym bud2ecie finonsowym miasta Wloclowka zgloszonych zodoh

przedsiqwziqi podczas siedmiu spotkort na osiedlach mieszkoniowych Pona

Prezydento, kt6re odbyty siq z mieszkahcami w okresie od 2.06. - 15.06.2022r .

Dlotego, tei apelujq i proszq by Pan Prezydent uwzglqdnil-zaproponowal

w projekcie bud2ecie 2023 roku ich proiby - zadonia, pomysly i
przedsiqwziqcia, kt6re poprawiajq ich zamieszkiwonie, ktore zostaly Panu

przedstawione podczos w/w spotkort z mieszkohcomi. Nie bqdq to duie -
kosztowne wydotki.

Bqdq informowql mieszkotic6w o decyzji Pono Prezydentd.

Tvlko prosze mnie nie informowai.2e to Rada Miasta bedzie
decvdowad.

Ponie Prezydencie mieszkoricom nale2q siq wyjoinienia, poniewai to oni
sklodojq siq ze swych podatkow na budiet ifinonsowanie zodah dla ich dobro.

Z powoianiem


